
PROTOKÓŁ NR 41/2021

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło się dnia 

15 września 2021 roku.

Posiedzenie komisji trwało 1030~ 1215 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Bereda Piotr - przewodniczący komisji,

2. Kuśkowska Helena - wiceprzewodnicząca komisji,

3. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji,

4. Pasoń Marek - członek komisji,

oraz:

• Dorota Wróbel -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;

• Dorota Banaś -  Skarbnik Gminy Dąbrówka

• Mirosława Szczepańska -  Główna księgowa Centrum Usług Wspólnych w Dąbrówce;

• Gzowski Adam -  Radny Gminy Dąbrówka.

Przebieg nosiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Piotr Bereda, powitał zebranych i poinformował, 

że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1) Otwarcie posiedzenia.

2) Kontrola wykorzystanych środków finansowych w Publicznej Szkole Podstawowej 

im. Bitwy Warszawskiej 1920 Roku w Józefowie.

3) Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku.

4) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 1/5/2018 w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka i ustalenia jej składu.

5) Sprawy różne.

6) Zakończenie posiedzenia.

Ad.2 Kontrola wykorzystanych środków finansowych w Publicznej Szkole Podstawowej 
im. Bitwy Warszawskiej 1920 Roku w Józefowie.
Pani Dorota Banaś przedstawiła szczegółowy zakres zrealizowanych wydatków w 2020 roku 
w Publicznej Szkole Podstawowej w Józefowie. Plan finansowy przeznaczony na



zapewnienie funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Józefowie w 2020 roku wyniósł 2 950 

410,53 zł, a zrealizowane wydatki to kwota 2 815 691 ,60 zł co stanowi 95,43 % planu.

Członkowie komisji poprosili o udzielenie szczegółowych wyjaśnień na poniższe punkty 

w zakresie zrealizowanych wydatków:

• wypłata wynagrodzeń nauczycieli i pracowników obsługi;

• zakup artykułów czystościowych;

• części do kosiarki i paliwo;

• toner i konserwacja kopiarki;

• naprawa ogrodzenia;

• naprawa dachu na budynku szkolnym;

• detekcji gazu;

• usługi serwisowej kotłowni gazowej;

• usługi telefoniczne;

• zakup artykułów spożywczych do sporządzania posiłków dla dzieci;

Na ww. punkty odpowiedzi szczegółowo udzielała pani Dorota Wróbel oraz Pani Mirka 

Szczepańska.

Ponadto komisja porosiła panią Mirkę Szczepańską o okazanie faktur dotyczących:

• części do kosiarki i paliwo;

• naprawa ogrodzenia;

• detekcji gazu.

Pani Mirka Szczepańska poinformowała również o ilości zatrudnionych osób w Publicznej 

Szkole Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 1920 Roku w Józefowie w 2020 roku w liczbie 

- ogólnie 41 osób z podziałem na nauczycieli, administrację oraz obsługę szkoły.

Ad. 3 Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku.
Pani Dorota Banaś przedstawiła komisji informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy za 

pierwsze półrocze 2020 roku. Ponadto odczytała treść uchwały Nr 3.d./140.2021 w sprawie 

opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Dąbrówka Informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Dąbrówka za I półrocze 2021 r. w Składzie Orzekającym Regionalnej Izby 

Przewodnicząca - Agnieszka Szewc, Członkowie - Karolina Aszkiełowicz, Agata 

Pączkowska. Pozytywnie z uwagami opiniuje informację o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Dąbrówka za pierwsze półrocze 2021 roku.



Komisja zadała pytania dotyczące zaległości za gospodarowanie odpadami za I półrocze?
•»

Odpowiedzi udzieliła Pani Dorota Wróbel informując, że tytuły wykonawcze za poprzednie 

lata zostały wystawione, upomnienia wysyłane są na bieżąco. Ponadto poinformowała 

o przygotowaniu przez Referat Ochrony Środowiska wstępnego ogłoszenia informacyjnego 

dotyczącego przetargu na obsługę odbioru i zagospodarowania odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Dąbrówka.

Pan Andrzej Marcinkiewicz wnioskuje o wpisanie w umowie zapisu dotyczącego ważeniu 

śmieci.

W umowie dotyczącej odbioru i zagospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Dąbrówka został wprowadzony zapis dotyczący obowiązku ważenia wszystkich odbieranych 

z terenu gminy Dąbrówka odpadów komunalnych.

Ad. 4 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 1/5/2018 w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka i ustalenia jej składu.

Przewodniczący komisji Pan Piotr Bereda przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr 1/5/2018 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka i ustalenia jej 

składu.

Komisja po zapoznaniu się z przedstawionym projektem uchwały przesunęła zaopiniowanie 

projektu uchwały do czasu uzyskaniu opinii prawnej na temat głosowania jawnego 

w przypadku równej liczby głosów członków komisji biorących udział w głosowaniu. 

Najbliższe posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka zaplanowane zostało na 

dzień 20 października 2021 r. na godz. 15nn

Ad. 5. Sprawy różne.

Głos zabrała pani Helena Kuśkowska zadając pytanie dotyczące:

• zajęć dzieci na basenie

Odpowiedzi udzieliła Pani Dorota Wróbel informując, że na przyszły tydzień umówione jest 

spotkanie z dyrektorami szkół. Po przeanalizowaniu kosztów i wszelkich szczegółów 

informacje będą przedstawione na posiedzeniu komisji.

• dowożenie dzieci do szkoły

Z pracy zrezygnował kierowca autobusu, opiekun przeszedł na emeryturę. W takiej sytuacji 
ponownie zostały przeanalizowane koszty dowozu dzieci do szkoły. Został wyłoniony nowy



przewoźnik. Po przeanalizowaniu i porównaniu wszystkich kosztów podpisanie umowy 

z przewoźnikiem zewnętrznym generuje na ok. 100, 000 zł. rocznie plus sprzedaż autokaru. 

Odchodzi nam również wynajem garażu na autokar szkolny. Na miesiąc wrzesień została 

podpisana umowa zlecenia na przewóz dzieci do szkoły autokarem szkolnym.

• ilość dzieci w oddziale przedszkolnym w Józefowie

W oddziale przedszkolnym w Józefowie w grupie 4 - 5  latków jest 15 dzieci. Ze względów 

bezpieczeństwa zostało dołożone pół etatu do tej grupy.

• ogólne funkcjonowanie szkół

W jednej ze szkół wykryto covid. Powiatowa Stacja Sanitarno -  Epidemiologiczna podjęła 

wszelkie stosowane procedury covidowe. Pani dyrektor szkoły jest w stałym kontakcie 

z sanepidem.

• co zostało zrobione po wizycie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka w Szkole w Jozefowie

Po objęciu stanowiska dyrektora przez Pana Arkadiusza Wójcik została odbyta kontrola 

ww. szkole. Został sporządzony protokół z uwagami. Jest to szkoła, która potrzebuje 

modernizacji.

Ad. 6 Zakończenie posiedzenia.

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 

dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.
Bereda Piotr ...

Kuśkowska Helena.....jjflJj/K.........

Marcinkiewicz Andrzej

Pasoń Marek ....................



PROTOKÓŁ NR 40/2021

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło się dnia 
28 czerwca 2021 roku.
Posiedzenie komisji trwało 10°°“ 1150 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Bereda Piotr - przewodniczący komisji,
2. Kuśkowska Helena - wiceprzewodnicząca komisji,
3. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji,
4. Pasoń Marek - członek komisji.

oraz:

• Lidia Sikorska -  Księżnik -  Starszy Inspektor ds. promocji i współpracy 
z organizacjami pozarządowymi.

Przebieg nosiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Piotr Bereda, powitał zebranych i poinformował, 
że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie posiedzenia;
2. Kontrola prawidłowości wykorzystania przez kluby sportowe dotacji udzielonej przez 
Gminę w 2020 roku;
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.2 Kontrola prawidłowości wykorzystania przez kluby sportowe dotacji udzielonej 
przez Gminę w 2020 roku.

Pani Lidia Sikorska -  Księżnik szczegółowo przedstawiła informację dotyczące 
prawidłowości wykorzystania przez 2 kluby sportowe dotacji udzielonej przez Gminę 
Dąbrówka w 2020 roku.

1. Międzyszkolny Uczniowski Klub Sportowy „MUKS Dąbrówka” - realizacja zadania 
publicznego pod tytułem: „W zdrowym ciele, zdrowy duch”. Termin realizacji 
zadania od 10.10.2020 do 31.12.2020. Na realizację zadania publicznego przekazano 
środki finansowe w wysokości 9 190 zł. Oferta została złożona w trybie art. 19 a. 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie.

2. Gminny Klub Sportowy „Dąbrówka” - konkurs ofert na zlecenie realizacji zadania 
publicznego z zakresu warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę 
Dąbrówka w 2020 r. Tytuł zadania: Organizacja szkolenia sportowego w piłce nożnej 
dla dorosłych z terenu Gminy Dąbrówka oraz reprezentacja Gminy poprzez ich udział 
we współzawodnictwie sportowym organizowanym lub przeprowadzonym przez



Polski Związek Sportowy”. Termin realizacji zadania: od 1.08.2020 do 16.11.2020 r. 
Na realizację zadania publicznego przekazano środki finansowe w wysokości 
20 000, OOzł.

Pan Piotr Bereda zadał pytanie czy na w/w kluby sportowe zostały przekazane środki 
finansowe z rezerwy celowej wójta ?

Odpowiedzi udzieliła Pani Lidia Sikorska -  Księżnik informując, iż kluby sportowe nie 
otrzymały żadnych dodatkowych środków finansowych.

Ad. 3. Sprawy różne.
W sprawach rożnych głos zabrał pan Piotr Bereda informując o kolejnym punkcie w planie 
pracy do zrealizowania planowanym na miesiąc wrzesień „Kontrola wykorzystanych środków 
finansowych w Szkole Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 1920 roku” w Józefowie.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.


